
Algemene Ledenvergadering op 20 november 2024 
 
Aanvang 20:00 uur in het clubhuis de Bindplaats 

 

Aanwezig: J. Baggerman, Dimphy Beaujean, Martienn van Bommel, Stef Cornelissen, Stephan van Diepen, Aad 

Geers, Jos van Haarlem, Marieke van der Heijden-Terpstra, Martin Huisman, Marjo Janssen, Kasper de Jong, 

Peter Konijnenburg, Berto van der Manden, Judith Middelberg, Jan Oostrom, Marc Peters, Dirk van Poppel, 

Johny Schellings, Leon van den Schoor, Gerard van der Schoot, Aad Smid, Josje Snoek, Tim Tersmette, Ben van 

der Veen, Josephine Verhaeren, Toon Vermeer, Ties Wijffels, Sjef Willems, Paul Wouters 

Afwezig met kennisgeving: Rogier Albers, Ramon van Bavel, Peter van der Bruggen, Irene Derks, Daisy de Gier, 

Rene vd Heijden, Rob vd Kallen, Jan van Kempen, Korri van Kempen, Anja Leeuwenhaag, Cees Marijnissen, 

Anneke Mulder, Hans Naus, Ineke Sagasser, Marianne van Steenbergen, Janny Straatsma, Albert Venemans, 

Hans de Vos, Petra vd Werf, Nathalie Wassenberg 

 

 

Notulen ahv agenda  
 

1. Welkom door de secretaris. 
 

2. Goedkeuring benoeming Berto van der Manden tot voorzitter 

• De vergadering keurt de benoeming van Berto van der Manden goed, waarna 
Berto de rol van voorzitter direct op zich neemt. 

 
3. Verslag ALV 7 april 2024 

• De vergadering stelt het verslag vast. 
 

4. Terugblik op het afgelopen jaar  

• Kernpunten van de toelichting door het bestuur en commissies:  

• Ledenaantallen nemen toe. Vooral toename bij de jeugd (Sportiom 
en skeeleren) en skeeleren voor volwassenen. Ook lichte groei in 
Eindhoven. Ledenstop bij jeugdschaatsen in Sportiom is nog niet 
bereikt. De limiet daarvoor is opgerekt naar 65. Op de zondagavond 
is nog ruimte, maar tijdstip en combineren met volwassenen niet 
ideaal voor jeugd. 

• Trainersaantal neemt toe. Gerard verzoekt om in het jaarverslag op 
te nemen dat Rogier Albers en Celiena Schellings training geven/ 
ondersteunen 

• Dirk vraagt vanaf welke leeftijd kinderen het ijs op mogen. Officieel 
is dat 6 jaar. Gerard stelt voor om voortaan naar ouders van jongere 
kinderen te communiceren dat zij eerst op proef mee schaatsen, ter 
beoordeling van de trainers. 

• EHBO groep is uitgebreid. Kasper zet zich in om vaardigheden up to 
date te houden. 

• Gerard geeft grote complimenten aan de jeugdcommissie. Het uitje  
naar Thialf was goed georganiseerd. 

• Ties meldt volgens traditie de datum van natuurijs dit seizoen: 13 
januari of 13 februari. 



• Natuurijscommissie (Aad) meldt dat er een afspraak met de 
gemeente is dat ze borden plaatsen als het ijs vol is. 

• De vergadering keurt Jaarverslag 2023-2024 goed 
 

5. Financieel verslag 2023-2024 

• Kernpunten van de toelichting door de penningmeester staan in financieel 
verslag 

• Kascommissie heeft controle uitgevoerd en adviseert positief besluit 

• De vergadering keurt de Jaarrekening 2023-24 goed en verleent decharge aan 
de penningmeester  

• Het bestuur vraagt om leden voor de nieuwe kascommissie en benoemt Josje 
Snoek en Marc Peters. (Met Tim Tersmette en Leon van den Schoor als 
reserve) 

 
6. Voorstel aan de ALV om in de toekomst ook EHBO-ers een geldige VOG te laten 

overleggen aan het bestuur. 

• De vergadering keurt dit besluit (een wijziging in het huishoudelijk reglement) 
goed. 

 
7. Benoeming en herbenoeming bestuursleden 

• Stef Cornelissen stelt zich verkiesbaar voor een 2e termijn als 
penningmeester. De vergadering keurt de herbenoeming van Stef Cornelissen 
goed. 

• Marc Peters treedt af als bestuurslid.  

• Jos bedankt Marc voor zijn werkzaamheden en het feit dat hij 
spontaan opstond toen het bestuur een tekort had. 

• Aad Geers treedt af als bestuurslid 

• Jos bedankt Aad voor zijn vele werkzaamheden tijdens zijn lange tijd in 
het bestuur (oa het gebouw, Truusjes, clubkampioenschappen, 
wielertijdrit, fietscommissie en nog veel meer). Aad benadrukt dat zijn 
activiteiten alleen mogelijk zijn geweest door vrijwilligers en benadrukt 
het belang daarvan. 

• Goedkeuring benoeming Martienn van Bommel tot bestuurslid 
 

  Indien de ALV akkoord gaat met deze benoemingen zal het bestuur als volgt zijn samengesteld  

Naam bestuurslid Aantreden Verkozen tot Functie 

Berto van der Manden 2024 2027 Voorzitter 

Stef Cornelissen 2021 2026 Penningmeester 

Dimphy Beaujean 2024 2027 Secretaris 

Jos van Haarlem 2020 2026 Bestuurslid 

Johny Schellings 2020 2025 Bestuurslid 

Martin Huisman 2024 2027 Bestuurslid 

Martienn van Bommel 2024 2027 Bestuurslid 

 
 

8. Rondvraag en sluiting door de voorzitter. 



• Aad meldt de start Club van Natuurijs op 4 dec. Hij geeft aan dat het bestuur 
een besluit moet nemen over deelname hieraan (ivm voorrang van Club van 
Natuurijs-leden bij inschrijving toertocht). De vergadering geeft aan dat het 
een voorwaarde is dat onze eigen leden ook voorrang kunnen krijgen. 

• Judith geeft aan dat er vrijwilligers nodig zijn op het ijs voor kerstschaatsen. 

• Dirk meldt dat skeelerclub Schijndel heeft aangegeven te willen samenwerken 
voor jeugd en volwassenen (maandag en vrijdag). 

• Leon geeft aan dat de akoestiek van het gebouw slecht is. Stef geeft aan dat 
als er een goed voorstel is, er geld beschikbaar is. Er is daarnaast 
toestemming van de stichting Omnisport nodig. Leon en Dirk maken een 
voorstel. 

 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 
 
 
De volgende bijlagen zijn gedeeld bij de agenda: 

• Verslag ALV 7 april 2024 

• Jaarverslag 2023-2024 

• Financieel verslag 2023-2024 

• Verslag kascommissie 
 


